
PROTOKÓŁ NR LIV/10
Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W ŻYCHLINIE

z dnia 14 kwietnia 2010 r.

Sesja trwała od godz. 15.10 do godz. 15.45.

Na ogólną liczbę 15 radnych obecnych było 15 zgodnie z listą obecności
stanowiącą załącznik do niniejszego protokołu.

W sesji Rady udział wzięli:
- radni według załączonej listy obecności,
- Zbigniew Gałązka – Zastępca Burmistrza Gminy Żychlin,
- Emilia Rajewska – Skarbnik Gminy Żychlin,
- Waldemar Bartochowski – Sekretarz Gminy Żychlin,
- Barbara Sitkiewicz – Kierownik MGOPS w Żychlinie,
- Halina Wiśniewska – Kierownik Ref. KOS,
- Krzysztof Anyszka – Kierownik Ref. BPI,
- Józef Czekalski – Kierownik Ref. RGO,
- Waldemar Kardasz – Radca prawny,
- Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli wg załączonej listy obecności.

Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady – Pani Zofia Pilarska.

Otwierając obrady powitała radnych Rady Miejskiej i radnych Rady Powiatu,
Burmistrza Gminy, Zastępcę Burmistrza, Dyrektora Liceum Ogólnokształcącego wraz
z młodzieżą, Sołtysów i Przewodniczących Zarządów Osiedli oraz wszystkie osoby
przybyłe na obrady Sesji.
W związku z tragicznym wydarzeniem – katastrofą lotniczą prezydenckiego samolotu
pod Smoleńskiem poprosiła Burmistrza Gminy Żychlin – Pana Grzegorza
Ambroziaka o zabranie głosu.

Burmistrz Gminy Żychlin – Pan Grzegorz Ambroziak – podziękował wszystkim,
którzy wspólnie wzięli udział w oddaniu ostatniego hołdu wszystkim ofiarom
tragicznego lotu do Smoleńska na 70-tą rocznicę obchodów zbrodni katyńskiej.
Uważa, że jako żychlinianie, jako Polacy, pokazaliśmy, że nieważne są sympatie,
nieważne są kolory, nieważne, jakie kto wcześniej prezentował poglądy. W obliczu tej
tragedii narodowej stanęliśmy obok siebie, pomodliliśmy się za dusze zmarłych,
uważa, że zachowaliśmy się godnie.

Przewodnicząca Rady poprosiła wszystkich o powstanie: „Bywa nieraz, że stajemy
w obliczu prawd, dla których brakuje słów.”
Jakże znamienne są słowa Jana Pawła II w obliczu katastrofy w Smoleńsku.
Pozostaje głęboki smutek i żal z powodu tragicznej śmierci Prezydenta
Rzeczypospolitej Polskiej Lecha Kaczyńskiego, Jego małżonki oraz pozostałych
osób, które wypełniając swoje obowiązki udali się w ostatnią podróż swojego życia.
Połączmy się w żałobie, dla dobra nas wszystkich.
Uczcijmy minutą ciszy pamięć Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej Lecha
Kaczyńskiego, jego Małżonki Marii Kaczyńskiej oraz wszystkich ofiar tragedii
lotniczej.

Po chwili ciszy zebrani wysłuchali „Sonaty księżycowej” Ludwiga van Beethovena.
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Następnie na podstawie listy obecności stwierdziła quorum Sesji, a więc jej
prawomocność do podejmowania uchwał.

Do proponowanego porządku obrad zgłoszono następującą zmianę:

Burmistrz Gminy Żychlin – Grzegorz Ambroziak – stała się rzecz straszna i udział
w tym miał też nasz obywatel – mieszkaniec naszej gminy, który się tu urodził,
wychował, skończył Liceum, a później pełnił posługę kapłańską w Warszawie, a
ostatnio był Kapelanem Prezydenta RP, mówi tu o ks. Prałacie Romanie
Indrzejczyku. Osoba mniej znana, postać na ten czas nie tak bardzo związana z
Żychlinem, ale cytując jego słowa, które usłyszał przed rokiem: „Chociaż dawno temu
opuściłem Żychlin, czuje się cały czas z tym miastem związany”.
W związku z powyższym wystąpił z wnioskiem o wprowadzenie do porządku obrad w
punkcie „3. Podjęcie uchwał w sprawach:”
podpunktu a) o brzmieniu:
„a) projekt uchwały w sprawie nadania pośmiertnie Honorowego Obywatelstwa

Gminy Żychlin”
Następnie odczytał uzasadnienie do wniosku złożonego przez Zarząd OSP w
Żychlinie w sprawie nadania Ks. Prałatowi Romanowi Indrzejczykowi.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania wniosku zgłoszonego przez
Burmistrza Gminy Żychlin.

Za zmianą porządku obrad głosowało - 15 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła zmianę porządku obrad i
przystąpiła do przyjęcia porządku obrad ze zmianą.

Za przyjęciem porządku obrad ze zmianą głosowało  - 15 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie porządku obrad w następującym
brzmieniu:
1. Otwarcie Sesji i przyjęcie porządku obrad.
2. Zapytania i wolne wnioski.
3. Podjęcie uchwał w sprawach:

a) nadania pośmiertnie Honorowego Obywatelstwa Gminy Żychlin,
b) zmiany budżetu gminy na 2010 rok,
c) zaciągnięcia długoterminowych kredytów bankowych na rynku krajowym.

4. Odpowiedzi na zapytania.
5. Sprawy różne.
6. Zakończenie obrad.

Do p-tu 2. Zapytania i wolne wnioski.

Małgorzata Sobczak – Przewodnicząca Zarządu Osiedla Nr 1 w Żychlinie –
poinformowała, że mieszkańcy ul. 1 Maja złożyli podziękowania za kanalizację, jaka
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została przeprowadzona. Złożyła podziękowanie w imieniu mieszkańców w dniu 30
listopada na Sesji Rady. Jest to zapisane w protokole.

Do p-tu 3. Podjęcie uchwał w sprawach:

a) nadania pośmiertnie Honorowego Obywatelstwa Gminy Żychlin,

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie nadania pośmiertnie
Honorowego Obywatelstwa Gminy Żychlin.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie nadania
pośmiertnie Honorowego Obywatelstwa Gminy Żychlin.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie nadania pośmiertnie Honorowego
Obywatelstwa Gminy Żychlin głosowało - 15 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr LIV/276/10 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

b) zmiany budżetu gminy na 2010 rok,

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy
na 2010 rok.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zmiany
budżetu gminy na 2010 rok.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2010 rok
głosowało - 13 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   2 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr LIV/277/10 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

c) zaciągnięcia długoterminowych kredytów bankowych na rynku
krajowym.

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia
długoterminowych kredytów bankowych na rynku krajowym.
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Jerzy Rosiński – poprosił o zmianę zapisu w projekcie uchwały, zamiast słowa:
”zarządzam” powinno być słowo: „uchwalam”.

Marek Jędrzejczak – na posiedzeniu przed Sesją Rady miał wątpliwości co do
wysokości wolnych środków. W przerwie sprawdził, że w uchwale budżetowej w § 7
jest zapisane:
„Ustala się przychody budżetu w łącznej wysokości 7.446.081zł i rozchody budżetu w
łącznej wysokości 1.801.081zł, zgodnie z tabelą nr 7.”
Tabela nr 7 podaje:
Przychody ogółem:
1. Kredyty - 4.681.000 zł,
2. Przychody z tytułu innych rozliczeń krajowych - wolne środki – 2.765.081 zł.
Jak już wyjaśnialiśmy, w rzeczywistości mamy wolnych środków 1.694.000 zł, w
uchwale budżetowej mamy wpisanych wolnych środków 2.765.081 zł, to skąd mamy
znaleźć tę brakującą sumę.
Zapytał, czy planuje się zmniejszyć o 1 mln zł wydatki, czy w inny sposób uzupełnić
brakującą kwotę?

Zbigniew Gałązka – Zastępca Burmistrza Gminy Żychlin – planowaliśmy wolnych
środków na poziomie 2.765.0681 zł. Ze względu na to, że budżet cały czas się
zmienia, na dzień składania rozliczenia kwota wolnych środków była na poziomie
1.600.000 zł. Natomiast uchwała porządkująca sprawy w budżecie zostanie
przedstawiona radnym, uchwała ta wskaże konkretną kwotę wolnych środków wraz z
rozdysponowaniem tych środków i zaciągnięcie ewentualnych zobowiązań, na które
radni mają przedstawiony projekt uchwały.

Przewodnicząca Rady poprosiła radnych o dokonanie zmiany zapisu w podstawie
prawnej projektu uchwały na następujący:
„Rada Miejska w Żychlinie uchwala, co następuje:”
i przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowych
kredytów bankowych na rynku krajowym.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowych kredytów
bankowych na rynku krajowym głosowało - 10 radnych,
„przeciw” -   3 radnych,
„wstrzymało się” -   2 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr LIV/278/10 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Do p-tu 4. Odpowiedzi na zapytania.

Ze względu na brak zgłoszenia zapytań w punkcie „2. Zapytania i wolne wnioski” nie
udzielano odpowiedzi.
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Do p-tu 5. Sprawy różne.

Przewodnicząca Rady poinformowała, że wysłała pismo do Pana Pawła
Lewandowskiego i Wojewody Łódzkiego informujące, że skarga Pana
Lewandowskiego wniesiona do urzędu Wojewódzkiego zostanie rozpatrzona w
terminie do 31 maja 2010 r.
Wysłane zostało również pismo do Pana Tadeusza Prośniewskiego, zam.
Aleksandrówka informujące mieszkańców, że wniosek wsi Aleksandrówka w sprawie
utworzenia nowego sołectwa Aleksandrówka zostanie załatwiony w terminie do
końca czerwca 2010 r.
Do Rady Miejskiej w Żychlinie wpłynął odpis prawomocnego postanowienia z dnia 27
stycznia 2010 r. Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Łodzi dotyczący
odrzucenia skargi na bezczynność Rady w przedmiocie nie uchylenia uchwały
stwierdzającej wygaśnięcie mandatu radnego Andrzeja Szymańskiego.

Robert Stasiak – poprosił o odnotowanie w protokole, że głosował „przeciw”
podjęciu uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowych kredytów bankowych na
rynku krajowym.

Grzegorz Ambroziak – podziękował za podjęcie przez Radę uchwały w sprawie
nadania Honorowego Obywatelstwa Gminy Żychlin Ks. Pałatowi Romanowi
Indrzejczykowi. Jest to uhonorowanie przez Radę tak niezwykle skromnego, nie
szukającego rozgłosu człowieka.

Dyrektor Liceum Ogólnokształcącego w Żychlinie – Anna Mazurek –
podziekowała wnioskodawcom, a także radnym za podjęcie uchwały w sprawie
nadania Honorowego Obywatelstwa Gminy Żychlin. Dla nas ks. Indrzejczyk jest
postacią bliską. Bywał w Żychlinie nie za często, ale z nami i naszą młodzieżą miał
świetny kontakt, był bardzo otwartym człowiekiem.

Do p-tu 6. Zakończenie obrad.

Przewodnicząca Rady podziękowała radnym i wszystkim zebranym za udział
w Sesji Rady.

Zamknęła LIV Sesję Rady Miejskiej w Żychlinie.

                                                                              Przewodnicząca Rady Miejskiej
                                                                                            /-/Zofia Pilarska

Protokolant:

M. Charążka
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